
PERSBERICHT          

ACTIEGROEP ‘BLIJF VAN ONS BOS AF’ WIL OPENHEID 

 OVER GESPREKKEN GEMEENTE ZEIST MET KNVB  

    

De Actiegroep ‘Blijf van ons bos af’ wil weten wat de KNVB en de gemeente Zeist bespreken over de 
mogelijke uitbreiding en doet voor de derde keer een beroep op de Wet Open Overheid. Eerdere verzoeken 
leverden interessante stukken op, die de bedenkingen tegen de uitbreiding bij de provincie Utrecht, Het 
Utrechts Landschap en de Natuur en Milieufederatie onderschrijven.  
‘Blijf van ons bos af’ probeert te voorkomen dat er enkele hectares bos met waardevolle natuur op de 
Utrechtse Heuvelrug tussen Austerlitz en Zeist worden gekapt en omgevormd tot oefenvelden voor de KNVB. 
De actiegroep doet in een open brief een verzoek aan de gemeenteraad van Zeist om het college van B en W 
daarover te bevragen.  
 
 Wat is er aan de hand? 
De KNVB wil drie  extra oefenvelden aanleggen. De bond had hiervoor een verzoek om het bestemmingsplan 
te wijzigen ingediend bij de gemeente Zeist. Het college van B en W van Zeist was bereid er twee toe te staan. 
Dat was voor de KNVB te weinig en de bond trok het hele plan in. De KNVB dreigt met vertrekken uit Zeist. 
De gemeente lijkt gevoelig voor dit dreigement en praat inmiddels met de KNVB verder over de ontstane 
situatie.  
 
Open brief 
In de bijgaande open brief aan de gemeenteraad van Zeist en ons rapport “Een Kritische Analyse van de door 
de KNVB aangeleverde documenten (Hoe de KNVB (maar ook B&W van Zeist) zijn huiswerk niet maakte)”  
gaan we in op de wijze waarop de KNVB zijn huiswerk  zwaar onvoldoende heeft gemaakt. Toch besloot het 
college van B&W in oktober 2023  in te stemmen met het ingediende plan met een aantal beperkingen, zoals 
één veld minder en geen extra parkeergelegenheid.  Nog voordat het besluit van het college aan de 
gemeenteraad werd voorgelegd, trok de KNVB het ingediende plan in en dreigt met vertrek. Het compromis 
van het college van B&W  dat  twee velden in de bossen van Natuur Netwerk Nederland gebied toestond, 
voldoet naar onze mening niet aan de wettelijke en beleidsmatige eisen van de provincie Utrecht.  In onze 
open brief verzoeken wij de  gemeenteraad van Zeist om het College van B &W te vragen wat de actuele 
situatie is rondom de plannen voor uitbreiding van de KNVB-campus en wat de gemeente met de KNVB 
bespreekt. We vragen aan de raad om duidelijke kaders vast te stellen voor de gesprekken met de KNVB 
waarbij een van uitgangspunten is dat er geen grootschalige bomenkap mag plaatsvinden . 
 
Geen plan 
Er is dus geen KNVB voorstel meer en daarmee zou de zaak voor de gemeente klaar moeten zijn. Toch voert 
het college van B&W  overleg met de KNVB. Dat tendeert naar verdere tegemoetkomingen aan de KNVB. En 
dat riekt naar kiezersbedrog van twee partijen die in het college vertegenwoordigd zijn. Ook bij meerdere 
partijen in de Raad kan dat gaan spelen. Ook een conflict met de provincie Utrecht komt daarmee dichterbij. 
Tegen de plannen bestaat enorme weerstand in de omgeving zoals blijkt uit het succes van onze petitie, die 
inmiddels bijna 16.000 keer is ondertekend. Mocht er toch een nieuw plan komen, dan zullen we de petitie 
aanbieden aan de gemeenteraad. 
 
 
 Noot voor de redactie (niet publiceren): 

Mail voor meer informatie naar Jan Snijders van de Actiegroep ‘Blijf van ons bos’ af via 

snijd188@planet.nl of bel 06 53 72 17 55. 

Bijlagen: open brief en onze analyse van de opgevraagde documenten.  
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